

Wezembeek-Oppem, 20.11.2023/SVE

English version see below

Mensa-Anmeldung für das 2. Schulhalbjahr 2023/24 GRUNDSCHULE - KiBi

Unser Portal zur Anmeldung für die Mensa wird für Sie in dem Zeitraum von Montag, 1. Januar 24 bis Montag, 15. Januar 24 geöffnet sein. Sie und Ihr(e) Kind(er) in der Grundschule wissen dann bereits, an welcher(n) Arbeitsgemeinschaft(en) eine Teilnahme für das 2. Schulhalbjahr bestätigt ist und erleichtert Ihnen somit die Anmeldung für die Mensa-Teilnahme.

Sollten Sie Ihr Kind/Ihre Kinder bereits für das gesamte Schuljahr 2023/24 angemeldet haben, entfällt eine erneute Anmeldung für das 2. Schulhalbjahr.

Bitte achten Sie darauf, bei den jeweils gewünschten Tagen immer ein Häkchen zu setzen! Das Programm kann für Sie diese Wahl nicht treffen und wir benötigen diese genauen Informationen für die weitere administrative und organisatorische Planung!

Familien, die unterjährig an die iDSB-Kindertagesstätte und/- oder Grundschule starten, senden bitte Ihre Anmeldung zur Mensa mit den jeweiligen Wochentagen und der Menüwahl (klassisch oder vegetarisch) an grundschule@idsb.eu.

Canteen registration for the 2nd school term 2023/2024 Primary school - bilingual kindergarten with pre-school

Our portal for registering for the canteen will be open for you from Monday, 1 January 24 to Monday, 15 January 24. You and your child(ren) at the primary school will then already know in which work group(s) participation is confirmed for the second half of the school year, making it easier for you to register for participation in the Mensa.

If you have already registered your child/children for the entire 2023/24 school year, there is no need to register again for the second half of the school year.

Please make sure that you always tick the box for the desired days! The program cannot make this choice for you, and we need this precise information for further administrative and organizational planning!

Families who start at the iDSB daycare center and/or primary school during the year should send their registration for the canteen with the respective weekdays and menu choice (classic or vegetarian) to grundschule@idsb.eu.